
15 let smučarsko-skakalnega kluba Elektrotehna-llirija

Jubilej skakalcev
Ob 15-letnici uspešnega delovanja kluba in zla-

tem jubileju Planice, je bila meseca oktobra v re-
kreacijskem domu ŠD llirije v Mostecu redna letna
skupščina Smučarsko-skakalnega kluba Elektro-
tehna-llirija. Po obsežnih poročilih o delovanju
kluba, v katerem so vzgojili številne vrhunske ska-
kalce, so največ pozomosti namenili nalogam v le-
tošnji sezoni in možnostim, da bi ponovno obudili
skakalni šport na že skoraj pozabljeni skakalnici na
Galetovem hribu. Ob koncu redne letne skupščine
so razrešili dosedanji izvršni odbor in izvolili nove-
ga. Za predsednika SSK Elektrotehna-Mirija je bil
izvoljen OtoGiacomelli, podpredsednikpaještefan
Jelenčič.

»Naš klub letos praznuje 15-letnico delovanja. To
ni ne vem kako častitljiv jubilej, da bi moral sam po
sebi zbujati posebne emocije, vendarle pa je za
nami obdobje, ko vsak kolektivni organizem pre-
brodi otroške bolezni, ki so mu sojene, jih preživi ali
pa klone. Ker se nam ob mnogih cereh le ni zgodilo
to drugo, lahko z veseljem ugotovimo, da je ostala
aktivna in domala neokrnjena tista peščica ustano-
viieljev iz leta 1970. Zamisel, da bodo skoki v Ljub-
Ijani preživeli le, če se bomo postavili na lastne noge
in utrdili korenine tam, kjer so bili doma od prvih za-
četkov v Sloveniji — to je v Šiški — pa je medtem v
naše vrste pritegnila mnoge, ki so zapustili neizbri-
sne sledove svojega dela v Mostecu, skakalnem
centru, ki je naš ponos, tako kot so ponos vseh lliri-
janov vrhunski dosežki naših skakalcev na tekmo-
vanjih doma in v tujini.

Minulo obdobje je bilo za smučarski-skakalni klub
Elektrotehna-llirija obdobje zorenja in iskanja sve-

žih poti, pa tudi potrditve v družini športov v naši ob-
čini in mestu Ljubljani. Tudi obdobje hudih preizku-
šenj ob obnovi skakalnega centra Mostec, ki smo jih
uspešno prestali, ker smo naleteli na mnogo razu-
mevanja med občani, telesnokulturnimi in širše
družbenimi dejavniki, zlasti v združenem delu v ob-
čini in mestu. K temu so pomemben delež prispevali
zlasti naši skakalci. članski in mladinski reprezen-
tantje, ki so medtem v klubu in reprezentanci dozo-
reli v vrhunske športnike in tako upravičili naše na-
pore in družbena sredstva. Posebej smo veseli, da
so letos ob zltem jubileju Planice upravičili velike
upe in slovenskemu športnemu prazniku pod Pon-
dami podarili tudi razsežnost velikega športnega
uspeha slovenskega in jugoslovanskega skaka-
nja.« je med drugim dejal v svojem poročilu novoi-
zvoljeni predsednik kluba Oto Giacomelli.

Da bi naloge, ki so si jih člani zastavili, v prihodnje
uresničili, bo treba še več pozomosti posvetiti pri
vzgoji novih kadrov.

Sredstva, ki so jim namenjena, prav gotovo ne

bodo zadostovala pri uresnčevanju njihovih ciljev.
Še zlasti ne v sedanjem gospodarskem položaju.
Marsičemu se bo treba odreči, da o varčevanju in
prostovoljnem delu sploh ne govorimo. Pomembno
vlogo ima tudi svet staršev otrok, ki so včlanjeni v
klub, predvsem kadar gre za vzgojo mladih članov,
teh pa je čedalje več.

Ob koncu naj dodamo še to, da so se redne letne
skupščine SSK Elektrotehna-llirija ob 15-letnici
uspešnega delovanja udeležili tudi vrhunski skakal-
ci, zvezni trenerji in predstavniki družbenopolitič-
nega življenja šišenske občine. Jože Čurin


